
REFERAT bestyrelsesmøde Tisvilde Bio 
Mandag d. 12 december 2022 kl. 18.00 
 
Tilstede: Peter Højslev Petersen, Leif Tuxen, Jacob Trock, Ole Damsbo, Frederik Buchvald, Catharina Rosendal 
og Tine Miehe-Renard. 

Fraværende: Ingen. 

  
1.Valg af ordstyrer og referent  

Jacob Trock og Frederik Buchvald 

 

2. Godkendelse af dagsorden & referat (findes på intranettet)  

Godkendt 

 

3. Økonomi (Peter)  

Intet væsentligt nyt og uændret god og stabil økonomi. Bankkonti præsenteres. Husleje til Bistro 
pristalsreguleres løbende efter gældende regler og vil medvirke større huslejestigning end tidligere år.   

Der indsendes fortsat dokumentation for søgte og bevilgede Corona støtte.  

 

4. Bistroen og Anders Buhl, spisebilletter, status og fremtid. (Leif)  

Bistroen (Anders Buhl) er fortsat interesseret i samarbejde med hensyn til arrangementer med biografen. Han 
foreslår blandt andet menu (Burger-menu) plus film i vinterferien til både børn og voksne, hvilket bestyrelsen 
bakker op om. Endvidere er foreslået at opera forestillinger også kunne være med form for tilhørende middag, 
Der er i bestyrelsen enighed om at der nok er for mange opera- dage til at dette vil kunne løbe rundt og 
tilstrækkeligt med tilmeldte. 

Der er dog enighed i bestyrelsen, at den gamle tradition med ”Bif og Mad” sagtens kunne overvejes igen – 
muligvis blot som take-away. Der vil blive arbejdet videre med ideen i det nye år. 

Det besluttes at der fortsat gives spisebilletter på nu 125 kr. ved dobbeltvagt – enten som operatør eller i 
foyer, men skal bruges på dagen. Spisebilletter kan ikke samles sammen. Hvis der købes andet sted end Bistro 
skal kan man ved behørig kvittering få refunderet hos kasserer. 

Arrangementer med Bistroen kan eventuelt også præsenteres på løsbladet.  

 

5. Løsblad (Tine)  

Diskuterede de ”fabrikerede” beskrivelser hvor der er enighed om at de kan optimeres. Udover 
tidsperspektivet samt at filmene er ubesete, er der indtil videre ingen større ændringer. Er der konkret info 
som ønskes kan det dog altid sendes til Frederik med henblik på at komme med på løsbladet. 

 

6. Dårlig lugt i Bio (Tine & Jacob)  

Fortsat uafklaret hvad der intermitterende giver meget ubehagelig kloaklignende lugt i biografen. Besluttes at 
der sættes ”lugtskema” op i operatørrum hvor man kan graduere fra ex 0-5 – med henblik på at se eventuelt 
mønster i lugtgenerne. 

 

7. Hvem tager sig af reklamesalg? (Peter)  

Indtægter på reklamer har været faldende da der ikke er udsendt nye opkrævninger til hidtidige sponsorer. Det 
vurderes, at der har været givet tilstrækkelige ”afslag” i forhold til corona tiden med nedlukninger. 

Opkrævninger kunne udsendes for aktuelle sponsorer gældende fra 1 januar 2023 og frem. Der mangler dog 
person til at varetage disse ting – herunder være opsøgende med henblik på nye sponsorater, hvorfor Jacob vil 
skrive ud til vores frivillige - om nogen har lyst til at påtage sig opgaven. 

 

8. Renovering af de fælles toiletter (Peter) 



Endnu ikke fastlagt i hvilket omfang der skal ske renovering af fællestoiletterne med bistroen. Der foreligger et 
tidligere tilbud, men arbejdsgruppen (Ole, Peter og Cathrine) vil kigge på det igen og fremlægge på kommende 
møde.    

 

9. Antal frivillige. (Tine)  

Diskuteres antallet af frivillige i grupperne i forhold til opøvelse af kompetencer. Skønner det er 
tilfredsstillende niveau som det er nu. 

  

10. Hvad er det for en biograf vi vil være? (smalle, gode eller sælgende film) (Tine)  

 

Der diskuteres biografens formål og publikumssegment og der er generel enighed i bestyrelsen om at 
biografens DNA er, at den vedvarende kan rumme de mere smalle film, men at der er tale om balance – både 
af hensyn til økonomi men også at arbejdsglæden ved at drive en biograf der summer af gæster, er væsentlig 
større end sal med få gæster.  

Generelt er der tilfredshed med udvalget af film. Måske kunne man tage nogle ældre ”klassikere” på plakaten 
– evt. nye kombinationer således at det ikke var samme film hele weekenden. 

Det vil undersøges hvorvidt vi kan få status som ”Art Cinema” biograf idet det vil kunne give nogle muligheder 

for at søge økonomisk støtte. Se øvrigt punkt 11. 

”Billetbanden” bør kunne forventes at have minimum info om den film de sælger billetter til. 

Bestyrelsen var åben for forsøg med småbørnsfilm kl. 14 i ferier – hvis man skønnede at der var mulighed for at 

skaffe operatører og folk til foyer. Triple forestillinger skal adviseres i god tid i Google kalenderen. 

 

11. Forslag om Art cinema-status/DFI og efterfølgende optagelse i Art cinema-foreningen. (Leif)  

Den forestående planlagte filmfestival skønnes at kunne profitere af at Tisvilde Bio kunne blive ”Art Cinema” 
godkendt og meldt ind i ”Art Cinema” foreningen. Jacob og Leif vil se på mulighederne – herunder hvad det 
kræver og eventuelt kontakte Filminstituttet (Flemming) 
 
12. Publikum undersøgelse – Hvem er vores publikum? (Tine)  
Planlægges både analog og on-line spørgeskema undersøgelse af vores kundegrundlag og ønsker (Ole, Tine og 
Jacob) 
 
13. “Kommende film” uden salg på hjemmesiden (Tine)  
Mulighed for at præsentere film uden endnu fastlagt dato. Jacob og Tine ser på det. 
 
14. Århus Uni skal organiseres bedre – tekst på hjemmesiden (Tine)  
Aftaler at man fjerner muligheden for at kunne reservere da der bruges for meget tid inden foredraget med at 
udskrive billetter.  
 
15. Googlekalender- Leif - Filmklub – Foyergruppe (Tine)  
Det skal løbende sikres, at der ikke dobbeltbookes. Generelt trumfer filmforestillinger med publikum andre 
arrangementer, men i almindelighed skønnes der ikke at have været store problemer med kollision af datoer. 
 
16. Nyt fra Foyergruppen (Leif)  
Grønlandsarrangement: En succes med fuldt hus. Desværre dog ramt af tekniske udfordringer. Derfor aftalt at 
ved arrangementer som involverer tekniske issues – herunder indslag med både billede, lys og lyd – skal der 
bookes ekstern tekniker. 
Planlagt nytårstaffel lørdag d 15 januar – hvor man forsøger at gentage succes fra Kulturnatten. Musik, 
champagne og kransekage.  
Allerede fra februar er der 2-3 arrangementer i støbeskeen hvor der kombineres foredrag/musik og film: 
”Meter i Sekundet” (Stine Pilgaard); ”Dreaming Murakarmi” og ”Den der lever stille”.  



 
17. Tisvilde Kortfilmfestival. (Leif)  
Stiftet forening som skal stå bag dette arrangement, hvor der skal være 2 medlemmer som repræsenterer 

Tisvilde Bio. Foreningen vil have deres egen økonomi og regnskab. 

Det er blevet meldt ud at vinderen af kortidsfestivalen vil kunne blive vist i op mod 90 biografer landet over. 

 
18. Kort fra FMMB, AVC teknikkonference, samt teaterseminaret mm. (leif)  
Udmelding fra FMMB om at man i det kommende år vil forvente at et øget antal biografer vil blive nødt til at 
lukke. Flere har fået økonomiske vanskeligheder efter krav om tilbagebetaling af ”Corona lån”. 
Der er uændret forsat stor konkurrence fra streamingbranchen – men der er et ønske om dansk produktion på 
25 film om året. 
Det er fortsat ikke akut behov for udskiftning af projektor, men ligger dog indenfor overskuelig fremtid. Der 
hensættes løbende penge til dette. 
Der var flere muligheder for teaterstykker på Teaterseminaret som kunne være passende for Tisvilde Bio. Leif 
arbejder løbende videre med at arbejde for forskellige muligheder.  
 
19. Evt.  
Catharina har indkøbt plakatholdere til foyer. 

Der er samling af de ældre filmplakater til salg i biografen for 40 kr. stykket.  

Næste møde er mandag d. 6. februar 2023 kl. 19 


